
Protokół Nr XXXVI/2013
z sesji Rady Gminy Barciany

z dnia 28 listopada 2013 r.

 
Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas otworzyła XXXVI sesję Rady 
Gminy  Barciany.  Powitała  zaproszonych  gości:  Wójta  Gminy  Barciany  –  Ryszarda  Kozyrę, 
Skarbnika Gminy – Marię Pyrcz, Sekretarza Gminy – Annę Tereszko,  dyrektorów i kierowników 
jednostek  organizacyjnych,  sołtysów.  Powitała  następnie  radnych.  Poinformowała,  że  na  sesji 
nieobecny jest radny Andrzej Fedczak, który powiadomił o swojej nieobecność. Na podstawie listy 
obecności stwierdziła quorum – 14 obecnych radnych.    

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że kolejnym 
punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Hansi Jurgena Maleckiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca  Rady  Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że  protokół 
z XXXV sesji był wyłożony na pół godziny przed sesją. Zapytała, czy są uwagi do treści protokołu. 
Uwag nie zgłoszono. Zapytała następnie, kto jest za przyjęciem protokołu. W głosowaniu jawnym 
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 radnych.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że zgodnie z § 
25 ust. 3 Statutu Gminy Barciany Radni otrzymali powiadomienie o sesji wraz z materiałami 7 dni 
przed  sesją.  Następnie  dodała,  że  zgodnie  z  §  31  Statutu  Gminy można przedstawiać  wnioski  
w sprawie zmian porządku obrad. Stwierdziła, że żadne wnioski nie wpłynęły.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas odczytała porządek obrad.

Porządek obrad:     

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2.  Powołanie sekretarza obrad.
3.  Przyjęcie protokołu z  XXXV sesji Rady Gminy.
4.  Przedstawienie porządku  obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.
5.  Informacja  Wójta  Gminy  o  realizacji  podjętych  uchwał  Rady  Gminy  i  działaniach  między 
sesjami.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.
7.  Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy  Barciany na lata 2013-2029.
8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013rok.  
9. Projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXV/227/2013 Rady Gminy Barciany z dnia 
29 października 2013r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
10.  Projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXV/228/2013 Rady Gminy Barciany z 
dnia 29 października 2013r. w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 
11. Projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XIX/121/2012 Rady Gminy Barciany z dnia 
28 czerwca 2012r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli niepublicznych z 
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terenu Gminy Barciany. 
12.  Projekt  uchwały  w  sprawie:  przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Barciany 
z organizacjami pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014”.
13.  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Barciany.
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Wnioski mieszkańców. 
17. Sprawy różne. 
18. Zakończenie obrad.

Ad  5. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła 
o przedstawienie informacji Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza 
o wykonaniu uchwał Rady.  

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra przedstawił informację o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy 
i pracach w okresie międzysesyjnym  (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za  złożoną 
informację.

Ad 6. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie 
interpelacji i zapytań Radnych. 

Radna Beata Górska zwróciła się do Wójta Gminy w imieniu mieszkańców miejscowości Suchawa 
i Ogródki . Poprosiła, aby Wójt podjął czynności związane z udrożnieniem rowu melioracyjnego. 
Sprawa jest pilna, ponieważ w rowie zadomowiły się bobry, które powodują, że woda podchodzi do 
piwnic i zagraża niedawno podłączonej oczyszczalni. Prosi o podjęcie działań. 

Więcej interpelacji nie zgłoszono.   

Ad. 7 - 8. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poinformowała, że 
kolejnymi  punktami  obrad są  zmiany w uchwale  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej  Gminy  Barciany  na  lata  2013-2029  oraz  zmiany w budżecie  gminy  na  2013  rok. 
Poprosiła o omówienie projektów obydwu uchwał.

Skarbnik Gminy – Maria Pyrcz powiedziała, że Uchwała WPF składa się z dwóch załączników:  
zał  Nr  1  WPF   -załącznik  tabelaryczny  –  wszystkie  zmiany  będą  omówione  w  zmianach  do 
budżetu,   zał  Nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF – (jest  obowiązkowy ) pozostaje bez zmian. 
Przedstawiła następnie zaistniałe zmiany w budżecie po stronie dochodów: zmniejszenie na pomoc 
społeczną decyzją Wojewody na 157.819 zł,  zakup samochodu bus z dofinansowania z PFRON 
przeniesiony na  rok  następny,  pozostała  działalność-  przeciwdziałanie  wykluczeniu  cyfrowemu, 
realizacja  przeniesiona na 2014r.,  straże pożarne – staw p/poż w Skandawie,  realizacja w roku 
następnym.  Przedstawiła  następnie  zwiększenia  po  stronie  dochodów:  na  oświatę  decyzję 
Wojewody  dofinansowano  oddziały  przedszkolne  w  kwocie  37.467zł,  decyzją  Wojewody 
zwiększono środki na ubezpieczenia społeczne i świadczenia rodzinne w  wysok. 2575 zł, projekt e-
usługi 10.781,11 zł. Dodała, że zwiększono o 223.800 zł środki na oświatę: dla ZS w Barcianach – 
159 tys zł,  dla ZS w Drogoszach – 7.300 zł,  ZS w Windzie – 56.900 zł.    Następnie omówiła  
wydatki – zał. nr 2 do projektu uchwały.
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy -  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie.
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Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o przedstawienie wyników opiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2013-2029 oraz projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie  zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Barciany na lata  2013-2029 oraz  projekt  uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.  

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała, że 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zmiany w 
uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2013-
2029 oraz  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.  

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
– 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekty obydwu uchwał.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała 
za przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji,  a  następnie  odczytała  treść  projektu  uchwały 
w sprawie  zmian  w  uchwale  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy 
Barciany na  lata  2013-2029 i  poddała  go  pod głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 14 radnych 
głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących nie było (uchwała 
stanowi załącznik do protokołu).

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok i poddała go pod głosowanie.  
W głosowaniu  jawnym 14 radnych głosowało  za przyjęciem projektu uchwały,  głosów przeciw 
i wstrzymujących nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad.  9  -  10.  Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas 
poprosiła o przedstawienie dwóch kolejnych projektów uchwał w sprawie zmian w Uchwale Nr 
XXXV/227/2013  Rady  Gminy  Barciany  z  dnia  29  października  2013r.  w  sprawie  określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 
Nr XXXV/228/2013 Rady Gminy Barciany z dnia 29 października 2013r. w sprawie określenia 
stawek podatku od środków transportowych. 

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że przyszło z Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie zawiadomienie, iż zapis w poprzednich uchwałach „z mocą obowiązującą od 1 stycznia 
2014r.” w ocenie organu zawiera dwa wykluczające się terminy wejścia w życie. Ustaliła zapis z 
kolegiantką „ma zastosowanie od 1 stycznia 2014r.”.

Przewodnicząca Rady Gminy -  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o  przedstawienie  wyników  opiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Nr 
XXXV/227/2013  Rady  Gminy  Barciany  z  dnia  29  października  2013r.  w  sprawie  określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 
Nr XXXV/228/2013 Rady Gminy Barciany z dnia 29 października 2013r. w sprawie określenia 
stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXV/227/2013 Rady 
Gminy Barciany z dnia 29 października 2013r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
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nieruchomości  oraz  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Nr  XXXV/228/2013  Rady 
Gminy Barciany z dnia 29 października 2013r. w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała, że 7 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie zmian w 
Uchwale Nr XXXV/227/2013 Rady Gminy Barciany z  dnia 29 października 2013r.  w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz projekt uchwały w sprawie zmian w 
Uchwale Nr XXXV/228/2013 Rady Gminy Barciany z  dnia 29 października 2013r.  w sprawie 
określenia stawek podatku od środków transportowych.  

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
– 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekty obydwu uchwał.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała 
za przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji,  a  następnie  odczytała  treść  projektu  uchwały 
w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXV/227/2013 Rady Gminy Barciany z dnia 29 października 
2013r.  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości i  poddała  go  pod 
głosowanie. W głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów 
przeciw i wstrzymujących nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Następnie  Przewodnicząca  Rady Gminy – Wiesława Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  odczytała  treść 
projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXV/228/2013 Rady Gminy Barciany z dnia 29 
października 2013r. w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych  i poddała go 
pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, 
głosów przeciw i wstrzymujących nie było (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 11. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o 
przedstawienie  projektu  uchwały w sprawie  zmian w Uchwale  Nr XIX/121/2012 Rady Gminy 
Barciany z dnia 28 czerwca 2012r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli 
niepublicznych z terenu Gminy Barciany. 

Sekretarz Gminy – Anna Tereszko powiedziała, że po dokonanej analizie wydatków bieżących z 
gminy miejskiej Kętrzyn Wójt Gminy doszedł do wniosku, że dotacja może być udzielana na bazie 
wysokości  kosztów  oddziałów  przedszkolnych  z  terenu  naszej  gminy.  Omówiła  następnie 
proponowane zmiany zapisów w niniejszej uchwale. Przytoczyła także zapis art. 14 ust. 1 ustawy o 
systemie oświaty.

Przewodnicząca Rady Gminy -  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o  przedstawienie  wyników  opiniowania  projektu  uchwały   w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Nr 
XIX/121/2012  Rady  Gminy  Barciany  z  dnia  28  czerwca  2012r.  w  sprawie  trybu  udzielania  i 
rozliczania dotacji dla przedszkoli niepublicznych z terenu Gminy Barciany.   

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały  w sprawie zmian w Uchwale Nr XIX/121/2012 Rady 
Gminy Barciany z dnia 28 czerwca 2012r.  w sprawie trybu udzielania  i  rozliczania dotacji  dla 
przedszkoli niepublicznych z terenu Gminy Barciany. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała, że 6 członków komisji,  przy 1 głosie przeciw,  pozytywnie zaopiniowało  projekt  
uchwały  w sprawie zmian w Uchwale Nr XIX/121/2012 Rady Gminy Barciany z dnia 28 czerwca 
2012r.  w sprawie trybu udzielania  i  rozliczania dotacji  dla  przedszkoli  niepublicznych z terenu 
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Gminy Barciany.     

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
– 5 członków komisji, przy 1 głosie przeciw, pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie 
zmian w Uchwale Nr XIX/121/2012 Rady Gminy Barciany z dnia 28 czerwca 2012r. w sprawie 
trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli niepublicznych z terenu Gminy Barciany. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała 
za przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji,  a  następnie  odczytała  treść  projektu  uchwały 
w sprawie zmian w Uchwale Nr XIX/121/2012 Rady Gminy Barciany z dnia 28 czerwca 2012r. w 
sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  przedszkoli  niepublicznych  z  terenu  Gminy 
Barciany i poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 12 radnych głosowało za przyjęciem 
projektu uchwały, 1 głos przeciw, głosów wstrzymujących nie było, 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 12.  Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie:  przyjęcia „Programu współpracy Gminy Barciany 
z organizacjami pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014”.

Pani Emilia Żelichowska – inspektor w Urzędzie Gminy w Barcianach omówiła projekt uchwały. 
Powiedziała, że program współpracy na rok 2014 przygotowany został w myśl art. 5a. 1.  ustawy z 
dn. 24 kwietnia 2003r.  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, który mówi, że: organ 
stanowiący  jednostki  samorządu  terytorialnego  uchwala,  po  konsultacjach  z  organizacjami 
pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3,  przeprowadzonych  w sposób 
określony  w  art.  5  ust.  5,  roczny  program  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3. Roczny program współpracy jest uchwalany do dnia 30 
listopada  roku  poprzedzającego  okres  obowiązywania  programu.  Projekt  niniejszej  uchwały 
poddany został konsultacjom w terminie od dnia 12 listopada 2013r. do 26 listopada 2013r. Wójt 
Gminy – Zarządzeniem Nr  49/2013 z dnia 12 listopada 2013 roku w sprawie: przeprowadzenia 
konsultacji projektu „Programu współpracy Gminy Barciany z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o 
wolontariacie na rok 2014” określił termin, cel, przedmiot i formy konsultacji. Konsultacje zostały 
przeprowadzone  w  dwóch  formach:  pisemnej  oraz  otwartego  spotkania  z  organizacjami 
pozarządowymi, które odbyło się w dniu 18 listopada 2013r. w godzinach od godz. 13.00 w sali  
posiedzeń Urzędu Gminy w Barcianach. Z otwartego spotkania wpłynął 1 formularz zgłoszenia 
opinii. Zgłoszone uwagi zostały ujęte w projekcie. Projekt Programu współpracy na 2014r. powstał 
na bazie Programu ubiegłorocznego, czyli na 2013r. Program dostosowany jest do wymogów art. 5a 
ust. 4, który mówi, jakie elementy powinien program zawierać. Planowana wysokość środków na 
realizację zadań tego Programu to 117 tys. 8 stowarzyszeń złożyło wnioski do projektu budżetu, 
które zostały uwzględnione.

Przewodnicząca Rady Gminy -  Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za omówienie.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o  przedstawienie  wyników  opiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie:  przyjęcia  „Programu 
współpracy Gminy Barciany z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014”.   

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w sprawie:  przyjęcia  „Programu współpracy Gminy 
Barciany z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014”.
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Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała,  że  7  członków  komisji   pozytywnie  zaopiniowało   projekt  uchwały  w  sprawie: 
przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Barciany  z organizacjami pozarządowymi  oraz 
podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o 
wolontariacie na rok 2014”. 

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
– 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:  przyjęcia „Programu 
współpracy Gminy Barciany z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014”.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała 
za przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji,  a  następnie  odczytała  treść  projektu  uchwały 
w sprawie: przyjęcia „Programu współpracy Gminy Barciany z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o 
wolontariacie  na  rok  2014” i  poddała  go  pod  głosowanie.  W głosowaniu  jawnym 14  radnych 
głosowało  za  przyjęciem projektu  uchwały,  głosów przeciw i  głosów wstrzymujących nie  było 
(uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad.  13.   Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas 
powiedziała,  że  zgodnie  z  porządkiem  obrad  sesji  kolejnym  punktem  jest  projekt  uchwały  w 
sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Barciany. Powiedziała, że na poprzedniej 
sesji Rady Gminy informowała, iż taka skarga wpłynęła. Zgodnie z właściwością przesłała ją do 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Olsztynie,  a  ta  z  kolei  przesłała  ją  Radzie  Gminy  do 
rozpatrzenia.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  skierowała  tę  skargę  do  rozpatrzenia  dla  Komisji 
Rewizyjnej.  Poprosiła  następnie  Przewodniczącą  Komisji  Rewizyjnej  o  przedstawienie 
wypracowanego stanowiska. 

Pani  Marianna  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  odczytała  stanowisko Komisji 
Rewizyjnej w spawie skargi na działalność Wójta Gminy Barciany (stanowisko stanowi załącznik 
do protokołu ).

Przewodnicząca  Rady  Gminy  -   Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za 
przedstawienie.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła 
o  przedstawienie  wyników  opiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na 
działalność Wójta Gminy Barciany .   

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Andrzej Szwajdych – 8 obecnych członków komisji 
pozytywnie  zaopiniowało  projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Wójta 
Gminy Barciany.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  Anna  Witkowska  – 
powiedziała,  że  7  członków  komisji   pozytywnie  zaopiniowało   projekt  uchwały  w  sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Barciany.

Przewodnicząca Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska – Eugenia Gbur 
– 6 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Wójta Gminy Barciany.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała 
za przedstawienie  opinii  poszczególnych  Komisji,  a  następnie  odczytała  treść  projektu  uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Barciany i poddała go pod głosowanie. 
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W głosowaniu jawnym 14 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i 
głosów wstrzymujących nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  Wójta  Gminy 
o udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  udzielił  odpowiedzi  na  interpelacje  radnej  Beaty  Górskiej. 
Powiedział, że zwizytuje teren  i podejmie działania – zawiadomi Starostę oraz właściciela działki. 
Przedstawił  ponadto  odpowiedź  na  interpelację  radnego  Adama  Prokopa  zgłoszoną  na  sesji 
październikowej, dot. umieszczania banerów reklamowych na terenach gminnych.      

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas podziękowała za udzielenie 
odpowiedzi.

Ad.  15.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że 
kolejnym punktem obrad są wolne wnioski i informacje. Poprosiła o zgłaszanie wolnych wniosków 
i informacji. W pierwszej kolejności pogratulowała naszej drużynie piłki siatkowej, która w turnieju 
zajęła I miejsce.

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.
 
Ad. 16. Wnioski mieszkańców.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o  zgłaszanie 
wniosków mieszkańców.

Sołtys Sołectwa Frączkowo – Leszek Puczkowski podziękował za chodnik,  mimo że nie został 
dokończony,  ale  to  z  tego  względu,  że  wkrótce  będzie  modernizowana  oczyszczalnia  ścieków. 
Poprosił w imieniu mieszkańców Czaczka o niwelację terenu pod boisko jeszcze w tym roku.

Sołtys  Sołectwa  Winda,  przedstawiciel  Lokalnej  Grupy  Działania  „Barcja”  Marta  Gembal 
powiedziała,  że  11  grudnia  w Restauracji  „Feniks”  odbędzie  się  szkolenie  z  przygotowywania 
wniosków  tzw.  małych  projektów.  Zaprosiła  do  udziału.  Poprosiła  z  kolei  Wójta  Gminy  o 
interwencję w sprawie budowy chodnika w Windzie.

Sołtys  Sołectwa  Bobrowo  –  Stefan  Oleksiewicz  podziękował  Wójtowi  Gminy  za  asfalt  w 
Bobrowie. Poprosił o ustawienie właściwego drogowskazu na Czaczek, gdzie mylnie oznaczono 
Cacek.

Więcej wniosków mieszkańców nie zgłosozno.   

Ad.17. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie spraw 
różnych.    
 
Nie zgłoszono spraw różnych.
                                                                                                                                                               
Ad. 18. Zakończenie obrad.     
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Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas, w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad  XXXVI sesji  Rady Gminy,  zamknęła  jej  posiedzenie  o  godz.  14.10,  dziękując 
wszystkim za udział.

      Przewodnicząca Rady Gminy

Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant: Emilia Żelichowska
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